
KS Stari Vodmat
Kra|ani ao Izpolnlll »vojo doUnott - Volitve so za nami In novoizvoljeni

delegati so že prevzeli svoje odgovorne naloge. Na zadnji seji OO ZK so
navzoči analizirali potek volitev. Od 2.635 volilcev, kolikor |ih je bilo vpisanih v
volilni tmenik jih je volllo 2.053 ali 77,4%. Zaradi bolezni ni glasovalo 69, zaradi
sluzbenega potovanja 46, ter zaradi drugih razlogov 94. Zaradi neznanih
razlogov 361, ti se nanaiajo predvsem na volilce, ki so sicer vpisani na
Vodmatu v volilne imenike, pa ne živijo več v krajevni skupnosti. Ce torej te
odštejemo potem bi znaSala udeležba na vohščih 91%, kar pa prikazuje visoko
zavest krajanov Vodmata. Glede na veliko opravljeno delo so predlagali, da KK
SZOL izreče vse priznanje volilni komisiji s predsednico Maro Fabjančič na
ftelu in Ladi Potočnik za uspešno opravljeno administrativno delo.

* * *

Kritična analiza v konkretni praksi - Svet KS je razpravljal o kritičnl anallzi
delovanja političnega slstema socialistiinega samoupravljanja v KS. Sklenil je,
da bodo v prihodnje namenili še več vprašanj učinkovitemu reSevan|u življenj-
skih problemov krajanov. Prek hiSnih svetov bodo posvetili več pozornosti
vzdrzevanju stanovanjskih zgradb. Prizadevali si bodo zagotovili ve£ materi-
alne podlage za hiSno samoupravo. Predlagal! so, da bi zadolžili enega od
krajanov, da se bo ukvarjal samo s hišno samoupravo ter pomagai in svetova/
predsednikom hiSnih svetov pri opravljanju njihovih nalog. Govorili so tudi o
preskrbi prebivalstva na Vodmatu ter o poživitvi dela potrošniikega sveta, o
komunalnih ureditvah, kadrovskl problematiki in sploh o požtvitvl dela vseh
komisij pri svetu KS.

* * *

TaMonaka govorilnlca ] • afcupna laat - Za zdaj imamo na Vodmatu samo
eno javno govorilnico. pa Se ta večkrat ne dela. Nujno moraS telefonirati pa ne
moreS. Razlog je dobro znan: all je pokvarjen aparat ali je poln kovancev,
največkrat pa so odtrgane slušalke ali zica. Tiste, ki trgajo slušalke in kvarijo
avtomat je težko najti. Toda vsako popravilo je vezano s stroSki, ki niso majhnl
In to jih plačamo vsi v tej all drugi obliki.

* * * . -

Za ametl na zalantcah nl proatora - Resnično želimo imeti lep in zelen
Vodmat. To so dokazali nekateri hlSni sveti, ki so začeli z eiščenjem okolja že
pred priietkom naie skupn« ekcije. Letos smo se vkljuiili v tekmovalno akcijo
>za zeleno in čisto Ijubljano«. Tekmovanja med krajevnimi skupnostmi bodo
trajala vse leto in jih bo ocenjevala posebna komisija Koordinacijskega odbora
za čislo in zeleno Ljubljano. Akcija velja za fiiščenje okolja, zelenic, otroSkih
ign&i, cest in peS poti, nasip ob železnici itd. Poživitev bodo tudi rože na oknih
in balkonih. Odpeljali bodo tudi opuščena vozila in drugo ropotijo.

* * *

Od člstoga vina glava n« boll - OO sindikata osnovne Sole dr. Jožeta Potrča
v svojem predkongresnem sporofiilu pravi, da je nujno potrebnega več dela in
poznavanje problematike in manj govorjenja. Znanosti je treba nuditi boljšo
materialno podlago in od nje več zahtevati, ustvarjamo lahko tudi s skromnej-
sim življenjskim standardom - vendar gledanje v tujo skledo in nenehno
•jamranje- ter izsiljevanje so pri nas že postali -Slager-, kajti od čistega vina
glava ne boli.
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